



TÖREBODA IDROTTSKLUBB

Protokoll fört vid Töreboda IK:s styrelsemöte 2021-03-31

Närvarande: Niklas Pettersson, Anki Isaksson, Camilla Leijon, Mikael Persson, Anette Wirdby, Annelie Eliasson, Gunnar Welin, Thomas Boethius, Magnus Olofsson (delvis) samt Jenny Lundman från sportgruppen.

Frånvarande: Jan-Erik Gustavsson

Mötet genomfördes digitalt.

§1 Mötets öppnade.

§2 Till justerare valdes Annelie Eliasson.

§3 Dagordningen godkändes.

§4 Föregående mötesprotokoll gicks igenom.

§5 **Ekonomisk rapport.**

Avseende omsättning ligger vi lite efter jmf med föregående år.
En del medlemsavgifter och sponsring är inte betalt än.

§6 **Övriga rapporter.**

- Sportgrupp
Tränargrupp för A2 är klar. Evelina Adenvall och Emma Carlsson har slutat i sportgruppen. Kvarstår gör Jenny Lundman (sammankallande), Sara Mann Johansson och Joakim Dahlgren.
- Sponsorgrupp
Irene är klar med sina företag, Thomas, Niklas, Janne och Owe har några kvar.

- Ungdomsgrupp
Sara Mann Johansson kommer att tillfrågas om att hålla i ungdomsmötena.

§7 **Medlemsavgifter.**

Fakturering pågår löpande.

Till nästa möte ska Magnus redovisa obetalda avgifter för spelare och ledare i seniorlagen. För att få delta i seriespel måste spelare och ledare ha betalt sin medlems – och träningsavgift.

§8 **Utdrag ur polisens belastningsregister.**

Ska nu visas upp en gång per år enligt nya direktiv från VFF. Ny info om detta måste ut till samtliga ledare, styrelsen och sportgrupp. Niklas gör en skrivelse om detta och Anki uppdaterar dokumentet med policyn.

Utdragen ska visas upp senast 31/5.

§9 **Val av sportgrupp.**

Jenny Lundman, Sara Mann Johansson och Joakim Dahlgren väljs som medlemmar av sportgruppen. Mathilda Jakobsson ska tillfrågas som medlem.

§10 **Organisationskommittén/TIK 2021.**

Framtagning av layout/grafisk profil pågår. Uppstartsmöte med RF-SISU har hållits och arbetet fortsätter. Även arbetet med att ta fram en arbetsbeskrivning för en ev. "klubbkoordinator" pågår.

§11 **Marknadsföring av Gåfotboll.**

Anette informerade bl.a om vilka möjligheter som finns till utvecklingsbidrag/fonder hos VFF samt diskuterades hur vi ska marknadsföra gåfotbollen. Anette tar fram material för marknadsföring till hemsidan och Magnus ger Anette administrättigheter till Gåfotbollsidan på föreningens hemsida.

§12 **Matcharrangemangsgrupp/Matchmiljömöte 2021.**

Möte måste hållas och redovisas till VFF avseende Matchmiljö 2021. Detta möte ska hållas senast 18/4 och redovisas till VFF senast 19/4. Föreningen ska även utse domarvärdar till seniorlagens matcher och matchvärdar till ungdomsmatcherna. Magnus kallar till möten efter påsk.

- §13 **Ny ungdomsansvarig.**
Magnus önskar att någon annan tar över ungdomsmötena och Sara Mann Johansson ska tillfrågas.
- §14 **Sverigelotter**
Annki har beställt och delar upp i de olika lagen när träningarna kommit igång. De lämnas på kansliet så får varje ledare hämta sina respektive lotter där efter överenskommelse med Magnus.
- §15 **Inkomna skrivelser.**
Ny ansökan om bidrag från RF öppnar 15/4.
- §16 Att göra listan gicks igenom utan åtgärd.
- §17 **Övriga frågor.**
Thomas tog upp frågan om att hålla ett billetteri ev. tillsammans med någon annan förening och kan presentera ett upplägg på nästa möte.
- Magnus tar tagit upp med vaktmästaren om att rikta om lamporna från C-plan mot A-plan.
- Fjärrkontrollerna till klockorna på Töreshov finns inte i klubbstugan. De kan ha stulits vid inbrottet som var för en tid sedan. Magnus kontaktar Westerstrands.
- Niklas har önskemål om att få en egen dokumentsida för styrelsen på laget.se. Magnus kollar med laget.se
- §18 Nästa möte är den 21/4 kl 17:30 och hålls troligen digitalt.
- §19 Mötet avslutades av ordförande.

Töreboda 2021-03-31

Vid protokollet

Annki Isaksson

Niklas Pettersson
Ordförande

Annelie Eliasson
Justeringsman